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Írásbeli kérdé s

Dr. Schmitt Pál úrnak

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor
belügyminiszter részére „Az adófizetők pénzének elherdálása?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Múlt hétvégén volt a homoszexuálisok felvonulása Budapesten az Andrássy úton . A
rendezvényen pár száz magamutogató felvonuló és pár tucat magamutogató politikus vet t
részt. Az Andrássy utat a H ősök terétől az Oktogonig a rendőrség hermetikusan elzárta . A
felvonulást a felvonulókon kívül senki nem láthatta, így elmondható, hogy a rendezvénye n
résztvevők saját maguknak vonultak . A felvonulást a többségi társadalom és a homoszexuáli s
társadalom többsége is elítéli, egyszerű provokációnak tartja . Ezt a rendezvényt a városon

kívül egy réten is meglehetne tartani, akkor nem kellene a belvárost lezárni és sokka l

költségkímélőbb lenne, hiszen ennek az öncélú magamutogatásnak a biztosítási költségeit a z
adófizetők állják.

Kérdezem Miniszter úrtól a következőket :
1.)Mennyibe került a felvonulás biztosítása?
2.) Az ellentüntetőket a rendőrség többször is igazoltatta, volt, akit 2 óra leforgása alatt
hatszor. A rendőrség miért nem intézkedett azzal a felvonuláson részt vevő fiatallal szemben ,
aki a kordont majdnem ráborította a neki háttal álló rend őrökre és provokálta az
ellentüntetőket? Az esetet saját szememmel láttam, tőlem pár méterre történt, a biztosítási
parancsnoktól – jelezve, hogy országgy űlési képviselő vagyok – felvilágosítást kértem, hog y
miért nem intézkedtek, ő ígéretet tett arra, hogy pár napon belül a parlamenti e-mail címemre
elküldi a választ, mindez azonban a mai napig nem érkezett meg . Kérem arról való



tájékoztatását is, hogy – a büntető törvénykönyv és a büntetőeljárási törvény szabályainak
betartása érdekében – az intézkedés elmulasztása miatt milyen eljárás indult meg a jelen lév ő
rendőrökkel szemben !
3 .) 2012-ben Budapesten lesz az Európai Meleg és Leszbikus Sportszövetség által
megrendezet Eurogames nevű esemény, amelyet a köznyelv meleg olimpiának nevez . A
rendezvény a tervek szerint 4 napos lesz és kilenc különböz ő helyszínen zajlik majd és
minimum 3000 résztvevőre számítanak .
Ön szerint a jelenlegi helyzetben vállalható az ország számára egy ilyen rendezvény, minden
valószínűség szerint hatalmas biztosítási költsége, amit majd szintén az adófizetők állnak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . június 15 .

Szilágyi György
Jobbik
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